
  گزارش

فرهیختگان فینال جام حذفی با حواشـــی زیادی همراه 

بود. اتفاقات عجیبی در ورزشـــگاه امام رضای مشهد رقم 

خـــورد و ماجراهای عجیب تری هم در فرودگاه رخ داد که 

جنجال های زیادی را به دنبال داشت و فیلم های متعددی 

هم در فضای مجازی منتشر شد. برای اطلاع از ماجراهای 

فینال بد نیست با این گزارش همراه باشید.

 بی نظمی عجیب در ورزشگاه

بازی فینال در ورزشگاه امام رضا درحالی برگزار شد که هیچ 

هماهنگی و سروسامانی برای هرچه بهتر شدن این مسابقه 

صورت نگرفته اســـت تا جایی که حدود دو هزار تماشاگر 

از نزدیک با ورود به ورزشـــگاه آن هم در روزهای کرونایی 

که بازی ها بدون تماشـــاگر برگزار می شـــود، این دیدار را 

تماشـــا کردند و جالب اینکه حتی مسئولان سازمان لیگ 

درخصوص ورود تماشاگران و برخی ناهماهنگی های دیگر 

این طور اظهارنظر می کردند که بسیاری از موارد از دست 

آنها نیز خارج بوده و در برخی تصمیم گیری ها آنها را بازی 

نداده اند! در واقع ورزشگاه هیچ نظم و سامانی نداشت و 

جالـــب اینکه به جز وزیر و معاونان و نمایندگان مجلس که 

از قبل مشـــخص شده بود باید در پاویون ورزشگاه مستقر 

شـــوند، برای سایرین ازجمله مقامات دو تیم هیچ جایگاه 

دیگری درنظر گرفته نشده بود و همین اتفاقات مشکلات 

عدیده ای را ایجاد کرد. 

 سعادتمند قهر کرد

در این بین برای مسئولان و مدیران دو تیم هیچ جایگاهی 

درنظر گرفته نشـــد و عوامل برگزاری مسابقه فقط به یک 

کارت دعوت و بلیت مسابقه بسنده کردند، اما در عمل هیچ 

جایگاه خاصی را برای مســـئولان و مدعوین درنظر نگرفته 

بودند و جالب اینکه موقع مراجعت آنها به ورزشگاه به مدیران 

اســـتقلال این طور عنوان شد که باید در بین تماشاگران 

مســـتقر شـــوند. در ادامه این اتفاقات و زمانی که احمد 

سعادتمند، مدیرعامل استقلال این بی احترامی را دید، از 

همراهانش درخواست کرد ورزشگاه را ترک کنند و به حالت 

قهر این خواسته را عملی کرد، اما درنهایت یکی از عوامل 

یگان ویژه درحالی که سعادتمند در خروجی ورزشگاه قرار 

داشـــت جلوی او را گرفت و از وی خواهش کرد تا به همراه 

معاونان استقلال در جایگاه خبرنگاران مستقر شده و بازی 

را از آنجا تماشا کنند. در این میان هادی طباطبایی و یکی 

دو پیشکسوت اســـتقلال دیگر همراه مدیریت و معاونان 

این باشگاه در جایگاه شیشه ای خبرنگاران حضور یافتند 

تا برای آغاز بازی آماده شوند. درخصوص تراکتوری ها نیز 

همین وضعیت وجود داشت و درنهایت مسئولان و مدیران 

این تیم نیز بین تماشاگران خود استقرار پیدا کرده و بازی 

را از نزدیک تماشا کردند. 

 داد و فریادهای آقای ساکت

زمانی که ساکت الهامی، سرمربی تراکتور از بازی اخراج و 

مجبور شد از روی سکوها بازی را تماشا کند به یک انتقال 

آرام از نیمکت تا سکوی تماشاگران بسنده نکرد و به گواه 

شـــاهدان، با افرادی که در سر راه بودند از عوامل نیروی 

انتظامی و یگان ویژه تا هواداران تراکتور نیز درگیر شـــد و 

خود را به جایگاه درنظر گرفته شـــده روی سکوها رساند! 

اتفاقاتی عجیب وغریب که بیشتر زشتی فوتبال را نمایان 

می کـــرد و درنهایت هم بعـــد از قهرمانی تراکتور، الهامی 

به ســـمت همه عوامل مســـابقه رفت و دستش را به سمت 

خدا گرفته تا به نوعی به آنها بفهماند خدا پشت قهرمانی 

تراکتور بوده است. 

 چرا سعادتمند به هتل نرفت؟

برخـــی اخبار حکایت از آن داشـــت کـــه کادر مدیریتی 

استقلال با این تیم و در یک پرواز درحالی که پرواز آبی ها 

چارتر بود به خاطر برخی اختلافات راهی ســـفر مشـــهد 

نشده اند. همان طور که پیش تر نوشتم شاید این موضوع 

خواسته قلبی طرفین بود اما تیم مدیریتی استقلال به خاطر 

رعایت پروتکل های بهداشتی و اینکه این تیم باید چند روز 

دیگـــر در ادامه رقابت های مرحله گروهی لیگ قهرمانان 

آسیا در قطر به میدان برود، آبی ها را در پرواز تیم همراهی 

نکردند و ترجیح دادند در یک پرواز جداگانه دیگر که ظهر 

روز پنجشنبه عازم مشـــهد می شد تهران را به مقصد این 

شهر ترک کنند. 

نکته دیگر اینکه پرواز مدیران استقلال ساعت 11:45 ظهر 

روز بازی انجام شـــد و آنها به محض رسیدن به مشهد برای 

زیارت به حرم امام رضا)ع( رفته و بعد از صرف ناهار فورا خود 

را به ورزشگاه رساندند که اتفاقا زمان رسیدن مدیر و معاونان 

استقلال به ورزشگاه با ورود اتوبوس این تیم همزمان شد 

تا در عمل فرصتی برای سعادتمند و معاونانش برای رفتن 

به هتل باقی نماند. درنهایت هم سعادتمند و سایر اعضای 

هیات مدیره و معاونان استقلال در پایان شب پنجشنبه با 

یک پرواز جداگانه دیگر مشهد را به سمت تهران ترک کردند. 

 سعادتمند و وزیر با هم برگشتند

این مســـابقه یـــک میهمان ویژه هم داشـــت؛ مســـعود 

سلطانی فر، وزیر ورزش که برای اهدای جام قهرمانی خود 

را به مشهد رسانده بود تا این بازی را از نزدیک تماشا کند. 

جایگاه درنظر گرفته شده برای وزیر پاویون ورزشگاه امام رضا 

بود و این درحالی بود که با ورود سعادتمند به ورزشگاه از وی 

خواسته شد تا در کنار وزیر بازی را تماشا کند، اما درنهایت 

مدیرعامل اســـتقلال به خاطـــر معاونانش از این موضوع 

صرف نظر کرده و ترجیح داد تا به صورت دســـته جمعی با 

سایر مدیران و معاونان استقلال از جایگاه خبرنگاران این 

بازی را تماشـــا کند. نکته قابـــل توجه اینکه وزیر ورزش و 

مدیرعامل اســـتقلال در پرواز برگشت با یکدیگر همسفر 

بودند و ابتدا در فرودگاه و ســـپس در هواپیما در چندین 

نوبت با یکدیگر رودررو شده و با هم به صحبت پرداختند. 

ظاهرا مباحث مربوط به ســـفر ایتالیا و جنجال ایجاد شده 

درخصوص اظهارات سعادتمند درباره کادرفنی استقلال 

و ســـایر موارد مرتبط از موارد مطرح شده بین مدیرعامل و 

وزیر ورزش بود که باید نسبت به خروجی اتفاقات روزهای 

آینده در این خصوص منتظر ماند. 

 در فرودگاه چه گذشت؟

گذشـــته از سفر مدیران استقلال و شفاف سازی از برخی 

اخبار و شـــایعات و آنچه در مشهد گذشت، سفر بازیکنان 

استقلال از مشـــهد هم پایان خوبی نداشت که درنهایت 

بـــا درگیری عـــده ای از بازیکنان این تیم بـــا هواداران به 

پایان رســـید. یکی از اعضای اســـتقلال در این خصوص 

به »فرهیختگان« گفت: »وقتی که تیم از محوطه فرودگاه 

قصد خروج داشـــت عده ای از هـــواداران با فحش و بد و 

بیراه به اســـتقبال مان آمده و هرچه از دهان شـــان درآمد 

نثارمان کردند. در این میان بسیاری از بچه ها سعی کردند 

این موارد را نشـــنیده بگیرند و مسیر خود ادامه دهند، اما 

برای ســـایرین بســـیاری از این حرف ها گران تمام شده و 

وقتی که پای فحش های ناموســـی این عده به میان آمد 

بازیکنانی مثل اســـماعیلی و چشمی طاقت از کف داده 

و به ســـمت آنها حمله ور شدند. مطمئنم هواداران واقعی 

اســـتقلال در بین آنها نبودند چون این دسته از هواداران 

هیچ موقع بی احترامی نمی کنند. این درحالی اســـت که 

ما هم از اینکه قهرمانی به دست نیامد مثل خود هواداران 

ناراحت بودیم ولی توقع نداشتیم بعد از یک فصل سخت و 

فشرده و درحالی که یک هفته پیش پرسپولیس را در دربی 

برده بودیم اینچنین از ما استقبال شود. نمی خواهم کار 

برخی بازیکنان را تایید کنم و آنها باید بیشتر خویشتنداری 

می کردند اما فریاد های توام با توهین های ناموسی و برخی 

اتفاقات باعث شـــد تا بازیکنان مـــا نتوانند خود را کنترل 

کنند و درنهایت آن اتفاقات زشت در فرودگاه رقم خورد.«

روایت »فرهیختگان« از اتفاقات فینال جام حذفی در ورزشگاه و فرودگاه؛ دادوهوار آقای ساکت از زمین تا سکوها!

سعادتمند قهر کرد، مدیر و وزیر با یک پرواز برگشتند
ماجرای فرودگاه از زبان یک استقلالی؛ کتک کاری به خاطر توهین ناموسی
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تیم فوتبال اســـتقلال پنجشنبه شـــب قافیه را در مشهد 

باخت و عنـــوان قهرمانی جام حذفی رقابت های فوتبال 

باشگاهی ایران را از دست داد تا مثل رقابت های لیگ به 

عنوان نایب قهرمانی بسنده کند که به این ترتیب سهمیه 

مســـتقیم لیگ قهرمانان آســـیا نیز برای آبی ها از دست 

رفت و این تیم به واسطه کسب عنوان دومی در لیگ برتر 

باید کار را از مرحله پلـــی آف فصل آینده لیگ قهرمانان 

آسیا آغاز کند. این درحالی است که طی یک هفته اخیر 

انواع و اقســـام حواشی پیرامون باشـــگاه به وجود آمد تا 

درنهایت نمود عینی آن در زمین آشـــکار شده و حداقل 

در نیمه اول این تیم نتواند در حد و اندازه های خود بازی 

کند. بعد از این مسابقه هم که البته با خداحافظی فرهاد 

مجیدی از شـــاگردانش همراه شد، گمانه زنی و شائبه ها 

برای انتخاب فردی که بتواند نیمکت اســـتقلال را برای 

حضور در آســـیا همراهی کند آغاز شد، هرچند باشگاه 

اســـتقلال ابتدا در بیانیه بعد از شکست مقابل تراکتور از 

مذاکرات و پیگیری بازگشت استراماچونی خبر داد، ولی 

مراجع رسمی فدراســـیون بار دیگر تاکید کردند آبی ها 

امکان عقد قرارداد دوباره با مربی ایتالیایی را طبق قوانین 

ندارند و به همین دلیل بحث احتمال حضور موقت یکی 

از اعضای کادر مجیـــدی به میان آمد. هرچند خبرهای 

روز جمعه نیز حاکـــی از آن بود که مجید نامجو مطلق و 

بهزاد غلامپور و ســـایر اعضای کادر فنی نیز از استقلال 

به همراه فرهاد مجیـــدی خداحافظی کرده اند و حدس 

و گمان ها درخصوص ســـرمربیگری موقت نامجو مطلق 

خیلی زود رنگ باخت.

 با این حال گذشـــته از تحولات نیمکت اســـتقلال آنچه 

بیشتر از هرچیز دیگری هواداران این تیم را نگران کرده، 

موضوع دست خالی باشگاه در بازار نقل وانتقالات و عدم 

تـــلاش و اراده کافی برای مذاکرات با بازیکنان تمدیدی 

اســـت و این درحالی اســـت که چند خرید هفته گذشته 

پرسپولیســـی ها که موفقیت آنها را در این عرصه نشـــان 

می دهد، هواداران آبی را تقریبا تا مرز انفجار و عصبانیت 

بیش از حد پیش برده است.

 چرا استقلال نصفه تست کرونا داد؟

روز گذشـــته بازیکنان اســـتقلال برای حضور در مرحله 

گروهی لیگ قهرمانان آســـیا تســـت کرونا دادند، این 

درحالی اســـت که از گوشـــه و کنار این تیم خبر رســـید 

بازیکنانی که قراردادشـــان با استقلال به پایان رسیده، 

در این تست گیری حاضر نشدند، آن هم با این استدلال 

که اگـــر در ادامه کار و همراهی تیـــم کرونا بگیرند، چه 

کســـی پاسخگو خواهد بود؟ این دســـته از بازیکنان در 

پیغامی برای باشـــگاه و مدیریت استقلال این طور اعلام 

کردند که ابتـــدا باید تکلیف قراردادهای آنها برای ادامه 

حضور در استقلال مشخص شود و این درحالی است که 

به زودی تمرینات استقلال برای حضور در مرحله گروهی 

لیگ قهرمانان و دیدار با الوحده امارات آغاز می شود، اما 

آنچه از شواهد برمی آید، این تیم فعلا نه سرمربی دارد و نه 

بازیکنانی که قراردادشان با این تیم تمام شده، حاضرند 

بدون تعیین تکلیف و مشـــخص شدن سرنوشت شان در 

تمرینات حاضر شوند.

با این حال از باشگاه خبر می رسد کار مذاکره با تمدیدی ها 

به صورت جدی از امروز آغاز می شـــود و بازیکنانی مانند 

اســـماعیلی، چشمی، دانشـــگر، باقری و درنهایت علی 

کریمـــی یک به یک پای میز مذاکره خواهند آمد، هرچند 

درخصوص کریمی خبر داده بودیم او دیگر نمی خواهد در 

ایران زندگی کند و به هر شـــکل ممکن قصد لژیونر شدن 

دارد، اما به نظر می رسد باتوجه به این شرایط درصورتی که 

موضوع لژیونر شدن این بازیکن منتفی شود، مذاکرات 

لازم با او برای باقی ماندن در استقلال انجام خواهد شد.

 از خریدهای جدید چه خبر؟

طی روزهای گذشـته نام بازیکنان زیادی برای پیوسـتن به 

جمع استقلالی ها در فصل جدید منتشر شد؛ بازیکنانی 

مانند واسـعی، حبیب فرعباسـی، حسین مرادمند، معین 

عباسـیان، حاج صفـی، امیـد ابراهیمـی، عقیـل کعبـی و 

فـرزاد جعفـری کـه از ایـن جمـع به نظـر می رسـد واسـعی، 

فرعباسـی و مرادمند بیش از سـایرین به اسـتقلال نزدیک 

شـده باشـند و سایر بازیکنان نیز درصورت مذاکرات پشت 

پـرده طـی روزهـای آینـده بـه ایـن تیـم خواهنـد پیوسـت. 

بـا این حـال طبـق آخریـن اخبـار و اطلاعـات خبرنـگار 

»فرهیختـگان« کار انتقـال سـه بازیکنـی کـه از آنهـا نـام 

برده شـده، تقریبا با اسـتقلال به پایان رسـیده و مسـئولان 

باشـگاه فقـط در انتظـار پایـان جام حذفـی بودنـد تـا با آن 

دسـته از بازیکنانـی کـه در لیسـت خـروج هسـتند، مثـل 

علـی دشـتی، محسـن کریمـی، مرتضـی تبریـزی، عظیم 

گـوک و احتمـالا چنـد نفـر دیگـر خداحافظـی کـرده و نام 

خریدهـای جدیـد را یک به یـک اعـلام کننـد. در ایـن بیـن 

نکته جالبی که اگر مجیدی ماندنی می شد وجود داشت 

ایـن بـود کـه بازیکنان دیگری مثل فرشـید باقـری، میلیچ 

و دانشـگر نیـز بایـد بـا ایـن تیـم خداحافظـی می کردنـد. 

ولی مورد عجیب این اسـت که هنوز مشـخص نیسـت این 

دسـته از بازیکنـان کـه در لیسـت ورود و خـروج اسـتقلال 

هسـتند، بـا نظـر کـدام شـخص و مشـورت با چه کسـی در 

این لیسـت قرار گرفته اند، هرچند بازیکنانی مانند سـعید 

آقایی و احسـان پهلوان هم در لیسـت خرید آبی ها بودند 

کـه درنهایت راهی پرسـپولیس شـدند.

 رقیب به دنبال هایجک مرادمند

خبـــر دیگر اینکه اســـتقلالی ها هنوز موفق نشـــده اند 

به صورت کامل نظر شـــهر خودرو را برای آبی پوش شدن 

محمدحسین مرادمند جلب کنند و نکته عجیب اینکه از 

یکی از تیم های مدعی لیگ برتری طی روزهای گذشته 

با مســـئولان شهر خودرو تماس برقرار و از آنها درخواست 

شـــده تا رضایت نامه مرادمند را بـــرای حضور در این تیم 

صادر کنند که ممکن اســـت باعث منتفی شدن انتقال 

این بازیکن به استقلال شود.

ورزش
شنبه ۱۵ شهریور ۱3۹۹   شماره 3۱۲۶

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

گزارش »فرهیختگان« از بلاتکلیفی استقلال در آستانه لیگ قهرمانان؛ تیم مربی ندارد، تمدیدی ها تهدید کردند

یوی تکراری پیش فصل؟ سنار
رقیب به دنبال هایجک مرادمند، نوبت رونمایی از خریدهای جدید آبی ها

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامه نگار

یادداشت

یک دلسوز مثل پورحیدی نبود که رابطه مدیر و مربی 
درست شود

هم مجیدی مقصر بود هم سعادتمند 

به قدری پیرامون استقلال در این چند وقت اخیر حاشیه وجود داشته 

که همین حواشـــی در این مدت کار را برای این تیم ســـخت کرده 

بود، اما این حاشـــیه اخیر در تیم یک دوگانگی ایجاد کرد و همین 

اتفاقات باعث شد بازیکنان استقلال در نیمه اول مسابقه با ذهنیت 

فینال گونه به میدان نروند، یعنی شـــروع بازی نشان داد یک سری 

مشکلات روی جریان فنی تیم تاثیر گذاشته است و همین اتفاقات 

باعث شد استقلال در همان نیمه اول سه گل دریافت کند. اگر روی 

خطوط کلی از دروازه تا خط حمله نگاه کنید اینکه بازیکنان تمرکز 

لازم را نداشتند، مشهود بود و اصلا نمی توانستند درست فکر کنند. 

روی گل های دریافتی حسینی دوبار اشتباه کرد و روی گل دوم هم 

هنوز نمی دانیم دژاگه چگونه بین دو دفاع قرار گرفت و با حســـینی 

تک به تک شد و توپ را وارد دروازه کرد! یا به طور مثال مهاجمی مثل 

دیاباته وقتی از موقعیت ۶۰ درصدی گل می ســـازد چطور آن سانتر 

دقایق پایانی وریا غفوری را نتوانست تبدیل به گل کند درحالی که 

اگر همین توپ گل می شـــد شـــرایط به طور کلی برای استقلال در 

نیمه دوم تغییر می کرد و می توانست این تیم به مسابقه برگردد.

تمامی این اتفاقات نشان داد بازیکنان تمرکز لازم را برای دیدار فینال 

نداشـــتند و از لحاظ روحی و ذهنـــی به هم ریخته بودند هرچند اگر 

اســـتقلال در نیمه دوم شرایط بهتری پیدا کرد به این دلیل بود که به 

بازیکنان بابت سه گلی که در نیمه اول دریافت کردند شوک وارد شد 

و این طور اســـتنباط کرده بودند که اگر بخواهند همان روال را ادامه 

داده و یکـــی دو گل دیگر دریافت کنند قطعا شـــرایط برای این تیم 

بسیار وحشتناک خواهد شد. بنابراین یک مقدار به خودشان آمدند و 

استقلال در این نیمه وضعیت بهتری پیدا کرد هرچند با ورود مطهری 

مدافعان تراکتور در عقب زمین باقی ماندند و کمی با ترس کار را دنبال 

کردند. ازســـوی دیگر بازیکنان تیم تبریزی هم می خواستند هرطور 

شده از آورده خود محافظت کنند چون سه گل به استقلال آن هم در 

بازی ای مثل فینال جام حذفی در هر حال چیز کمی نیست بنابرین 

آنها می خواستند به هر ترتیبی و به هر روشی از گل های خود محافظت 

کنند. با این حال اســـتقلال در نیمه دوم وضعیت بهتری پیدا کرد تا 

جایی که برخی بازیکنان این تیم مثل وریا غفوری مثل یک ســـتاره با 

دوندگی های بی امان خود کار را دنبال کردند اما متاسفانه دیگر دیر 

شـــده بود و گل سوم هم در کار نبود تا قهرمانی جام حذفی به همین 

سادگی از کف استقلال برود.

 سهم سرمربی

در این حاشـــیه که طی هفته اخیر برای اســـتقلال به وجود آمد همه 

مقصر هستند هم فرهاد مجیدی و هم سعادتمند. هرکدام از آنها در 

این ماجرا تقصیراتی داشتند. به نظر من فرهاد که این همه صبوری کرد 

و این همه جلوی خودش را گرفت بهتر بود همه چیز را به بعد از فینال 

حذفـــی موکول می کرد و با تمرکز و آرامش کار را پیش می برد. اگرهم 

حرفی بود آنها را بعد از بازی می زد چون الان به نظر من با این اتفاقات 

تمام اندوخته های فرهاد مجیدی به باد رفت. او حتی سهمیه ای را که 

گرفته بود هم با این اقدامات زیرسوال برد چون الان استقلال باید کار 

را از بازی پلی آف لیگ قهرمانان آغاز کند که آن هم یک بازی خطرناک 

است و می تواند جلوی گروهی شدن این تیم در رقابت های فصل آینده 

را بگیـــرد. فرهاد هم تیم را به فینال برد و هم نایب قهرمان لیگ کرد و 

اینها همه قابل دفاع بودند اما با یک تصمیم غلط و بدموقع باعث شد 

همه این دستاوردها زیرسوال برود.

 سهم مدیرعامل

ازســـوی دیگر سعادتمند هم می توانست زمان دیگری را برای سفر به 

ایتالیا انتخاب کند هرچند هر دو طرف از بدو ورود به استقلال ارتباط 

خوبـــی با یکدیگر پیدا نکردند و این یک امر مشـــهود بود. وقتی که 

سعادتمند در یک برنامه تلویزیونی اعلام می کند »فرهاد مجیدی وقتی 

که برادرم فوت کرد یک تسلیت هم نگفت و زمانی هم که آمدم تبریک 

نگفت« همه اینها نشان می دهد اینها ارتباط خوبی با هم برقرار نکردند 

درصورتی که باید این ارتباط ایجاد می شد تا همدلی و اتحاد و وحدت 

در تیم از سطوح بالاتر ایجادشده و به درون تیم بین بازیکنان و کادرفنی 

کشیده شود که متاسفانه این اتفاق نیفتاد. هرچند آن فردی که باید 

آنها را به همدیگر نزدیک می کرد هم در باشگاه وجود نداشت و همه 

اینها باعث شد دود این اتفاقات در چشم استقلال و هوادارانش برود.

 فقدان یکی مثل منصورخان

خدا رحمت کند آقای پورحیدری را. اگر منصورخان بود مطمئنا امروز 

این مشکلات هم نبود اما یک بزرگ تر یا دلسوزی که بتواند کادرفنی 

و مدیریت به ویژه فرهاد و سعادتمند را به هم نزدیک کند در این مدت 

زمان در تیم وجود نداشـــت و باعث شـــد این فواصل بیشتر و بیشتر 

شـــود و کار به اینجا بکشد و درنهایت هم روی منیت خودمان قافیه را 

باختیم . به طور مثال اگر ارتباط سعادتمند با مجیدی خوب بود زمانی 

که می خواست راهی ایتالیا شود این موضوع را به او اطلاع می داد تا 

فرهاد هم از این موضوع ناراحت نشـــده و بداند اگر سفری هم هست 

برای حل مشکلات و معضلات باشگاه انجام شده تا درنهایت کار به اینجا 

کشیده نشود. در این مدت بسیاری از افراد مصاحبه کردند و گفتند 

می خواهند استقلال را قهرمان جام حذفی کنند که به نظر من اینها 

نظرات عاقلانه، منطقی و معرفتی نیست. آدم هایی که می بازند نباید 

چنین صحبت هایی را مطرح کنند اما متاسفانه این موارد در فوتبال 

ما مرسوم و باعث شده جلوی زیبایی ها فوتبال گرفته شود. به نظر من 

بهتر است هرکس روی کار خودش تمرکز کند تا محبوبیت و ماهیت 

فوتبال ناب و آن زیبابی فوتبال از بین نرود.

ستارهمدانی
 کارشناس فوتبال


